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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  24/05/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

            3) Υπουργό Τουρισμού 

            

 

ΘΕΜΑ:  «Υπόνοιες αισχροκέρδειας στην Πλαζ Βουλιαγμένης από την  

ΕΤΑΔ Α.Ε» 
 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Σε συνέντευξή του στο Πρώτο Πρόγραμμα  (συχνότητες 91,6 και 105,8) 

και την εκπομπή «Πρωινή Παρέα», ο Δήμαρχος Βάρης Βούλας 

Βουλιαγμένης Γρηγόρης Κωνσταντέλλος  αναφέρθηκε στις παραλίες της 

περιοχής και εν συνεχεία έθεσε τον προβληματισμό του με το κόστος 

εισόδου στην πλαζ Βουλιαγμένης, το οποίο καθορίζει η Εταιρεία 

Ακινήτων Δημοσίου. 

 

Ο Δήμαρχος αφού κατηγοριοποίησε  τις παραλίες  σε δυο ομάδες, εκ των 

οποίων η μία ομάδα παραλιών είναι οι παλιές οργανωμένες παραλίες του 

ΕΟΤ, στην Βούλα, την Βάρκιζα και την Βουλιαγμένη, επεσήμανε ότι από 

τις τέσσερις οι τρεις παραλίες (οι δύο σε Βούλα και Βάρκιζα) έχουν 

μισθωθεί από την ΕΤΑΔ (Εταιρεία Ακινήτων Δημοσίου) και είναι στη 

διαχείριση ιδιωτών. Σ’ αυτές τις παραλίες δε, το τιμολόγιο ρυθμίζεται από 

κοινού με τον Δήμο. 

 

Για την άνω παραλία  στη Βουλιαγμένη, συγκεκριμένα ανέφερε ότι: 

«…Εκεί που υπάρχει πρόβλημα και θα εκπλαγεί ο κόσμος είναι η παραλία 

που βρίσκεται στην Βουλιαγμένη και είναι σε απευθείας διαχείριση από την 
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ΕΤΑΔ, δηλαδή είναι μια δημόσια παραλία την οποία διαχειρίζονται 

κατευθείαν υπάλληλοι του δημοσίου στην ΕΤΑΔ. Εκεί λοιπόν, για λόγους 

ανεξήγητους εδώ και αρκετά χρόνια, αυτή την συμφωνία που έχει υπογραφεί 

εδώ και δεκαετίες δεν την αποδέχεται το ελληνικό δημόσιο θεωρώντας ότι 

αυτό ισχύει μόνο για παραλίες που είναι σε μίσθωση με αποτέλεσμα κάθε 

χρόνο στην συγκεκριμένη παραλία να αυξάνει την τιμή εισόδου…Αυτό που 

είναι ανεξήγητο είναι ότι παραλία που βρίσκεται απευθείας σε δημόσια 

διαχείριση κατά το δοκούν αυξάνει την τελευταία τριετία την τιμή εισόδου. 

Έχει φτάσει αυτή την στιγμή 10-12-15 ευρώ, τιμές που ισχύουν μέχρι 31 

Μαΐου. Μετά μπορεί να αυξηθούν ακόμη περισσότερο…» 

 

Επιπροσθέτως, ο Δήμαρχος τόνισε το γεγονός ότι για το κόστος του 

εισιτηρίου στην πλαζ Βουλιαγμένης και για την αύξησή του κάθε χρόνο, 

αποφασίζει η Διοίκηση της ΕΤΑΔ, ενώ παράλληλα υπογράμμισε πως οι 

δημοτικές αρχές πράττουν τα μέγιστα προκειμένου να εξασφαλιστεί 

απρόσκοπτα η είσοδος σε ανθρώπους με χαμηλή οικονομική δυνατότητα 

και με προβλήματα υγείας. 

 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Επιβεβαιώνετε όσα αναφέρθηκαν από το Δήμαρχο Βάρης, Βούλας, 

Βουλιαγμένης σχετικά με την αύξηση των εισιτηρίων στην πλαζ 

Βουλιαγμένης; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να τεθεί πλαφόν, έτσι ώστε 

να μην παρατηρούνται φαινόμενα αισχροκέρδειας;  

3) Δύναται η Επιτροπή Ελέγχου Ακτών (ΕΠΕΛΑΚ) να ελέγξει τις 

εταιρείες που εκμισθώνουν δημοτικές παραλίες και να καταγράψει 

ποιες από αυτές δεν τηρούν τους συμβατικούς όρους; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




